
Zápis z jednání Komise pro mládež, tělovýchovu a sport 
 
Datum: 2.4.2015 
 
Účast:  dle prezenční listiny. Komise usnášeníschopná přítomno  8 členů z 9. 
  
Hosté: Ing. Jindřich Vařeka – starosta 
           Bc. Alena Ženíšková - místostarostka 
           Ing. Lea Enenkelová 
 
Koordinátor: Stanislava Walenková 
 
Program: 

1. Rozdělení dotací 2015, změny v návrhu komise. 
2. Finanční rezerva. 
3. Rozdělení sportovních organizací mezi členy komise. 
4. Diskuze – různé 

 
Průběh jednání: 
 
ad 1) Zastupitelstvo změnilo návrh komise ve dvou bodech, přidalo SPARTAKU Příbram 300 000,- a přidalo 
TOADSTOLU 50 000,-. Komise vyjádřila znepokojení nad tímto rozhodnutím. 
       
ad 2) Po dlouhé diskuzi na tímto tématem, komise doporučuje převést rezervu do zvláštního fondu (rozpočtovou 
změnou).  
 
ad 3) Členové komise si rozdělili sportovní organizace. 
 
Mgr. Josef Strejc –      Oxygen Příbram, SPARTAK Příbram, TTC Příbram 

Petr Větrovský –          Plavecký klub, Příbramské mažoretky, BOBCATS 

Karel Tecl –                 HC Příbram, PANKRATIONGYM Příbram 

Svatopluk Chrastina – Spartak Příbram (házená), Potápěči Atol, klub tanečního sportu 

Lucie Leišová –           1.FK Příbram, Association the champions Příbram, FBC Příbram 

Jakub Hušek –            AMASOMA Příbram, JUDO Příbram  

Bc. Radek Eliáš –        SOKOL Příbram, BANÍK Příbram, Cykloklub 

Ing. Jiří Holý –             Sporting Příbram, Powerlifting klub Takis 

Petr Erben –                Bruslařský klub, Volejbalový klub 

 

 ad 4) Ing. Králíček se omluvil a bude opět přizván na další jednání komise. 
 
Příští komise se bude konat 14.5.2015 od 16.30 na Zámečku 
 
Závěr:  
 
Komise doporučuje radě města, převést finanční rezervu  do zvláštníku fondu (rozpočtovou změnou). 
Pozvání pana Králíčka na jednání komise 
 
Datum: 3.4.2015 
Zapsal: Mgr. Josef Strejc 
Podpis: 
 
 
Předseda komise: Mgr. Josef Strejc 
Podpis: 

 


